
SE-PO.0052-2/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  XLVIII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   26 lutego  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  20

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - nieobecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - obecny
17. Grażyna Strączek - obecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Wicestarosta Powiatu Będzińskiego – Mariusz Kozłowski, Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu 
Będzińskiego – Anna Hetmańczyk,  Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska,  Sekretarz Miasta – 
Dorota  Bąk,  Skarbnik  Miasta  –  Urszula  Polak  –  Wałek,  Kierownicy  Wydziałów  UM,  dyrektorzy 
jednostek  i  zakładów budżetowych,  prezesi  spółek miejskich,  Dyrektor  Muzeum „Saturn”  –  Iwona 
Szaleniec, przedstawicielka biura poselskiego Posła RP – Waldemara Andzela, przedstawicielka biura 
poselskiego Posła RP – Grzegorza Dolniaka, radni Powiatu Będzińskiego, mieszkańcy.
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Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram  XLVIII  sesję  Rady  Miejskiej,  zwołaną  na  postawie  art.  20  ust.  1  Ustawy  o 
samorządzie gminnym. Witam wszystkich gości i stwierdzam, że zgodnie z listą obecności na 
sali jest  wystarczająca ilość radnych do podejmowania uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przestawił proponowane zmiany do porządku obrad:
1. wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały 10.25 w sprawie dostosowania opisu granic 

obwodów głosowania w mieście Czeladź do stanu faktycznego.
2. wprowadzenie  punktu  10.32   –  projektu  uchwały  w  sprawie  wyznaczenia  podmiotów,  w 

których może być wykonywana kara ograniczenia  wolności oraz praca społecznie użyteczna  
w roku 2009.

3. wprowadzenie  punktu  10.33  –  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skarg  Pana 
Stanisława  Ostaszewskiego  na  działanie  Burmistrza  Miasta  Czeladź  sprawie  sprzedaży  
działki położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.

4. wprowadzenie punktu 10.23a – projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście  
Czeladź.

- Czy ktoś chciałby zaproponować jeszcze jakieś zmiany do porządku obrad?

Andrzej Świątek                            -               radny  

- Zaproponował nie rozpatrywanie w dniu dzisiejszym punktów:
• 8 - MZGK- wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i zamierzenia inwestycyjne 
          na 2009. Analiza wykonania budżetu za 2008 rok.
• 10.2 – projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 

                         Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
                         Czeladzi.

• 10.3 – projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 
                 Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 
                 Czeladzi.
• 10.7 – projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego 
                 Towarzystwa Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w   
                  Czeladzi.
• 10.27 – projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii 
                    Komunalnej Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi. 

- Uzasadnił zgłoszone propozycje zmiany porządku obrad.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo - Budżetowej
2. Zofia Bazańska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
5. Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem radnego Andrzeja Świątka o skreślenie z porządku 
obrad punktów: 8, 10.2, 10.3, 10.7 i 10.27?

GŁOSOWANIE 

     1  głos za
    11  głosów  przeciw
     5  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad punktów:
• 10.32  -  projektu  uchwały  w  sprawie   wyznaczenia  podmiotów,  w  których  może  być 

wykonywana kara ograniczenia  wolności oraz praca społecznie użyteczna w roku 2009 
• 10.33 – projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg Pana Stanisława Ostaszewskiego na 

działanie Burmistrza Miasta Czeladź sprawie sprzedaży działki położonej przy ul. Wiosennej w 
Czeladzi.

• 10.23a – projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.

GŁOSOWANIE / nie głosował A. Świątek/

    16  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła porządek obrad.
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Rada przyjęła następujący porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2.    Przyjęcie porządku obrad.
3.   Przyjęcie protokołów z obrad sesji w dniach:

a/  18 grudnia 2008
b/  30 grudnia 2008

       4.   Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Projekt  uchwały  w  sprawie  zainicjowania  działań  zmierzających  do  sporządzenia 

Programu  Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla  budynków  mieszkalnych  zabudowy 
rozproszonej  (budynków  jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz  pozyskania 
środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w 
Katowicach na jego realizację. 

9. MZGK- wyniki finansowe, realizacja inwestycji za rok 2008 i zamierzenia inwestycyjne 
       na  2009. Analiza wykonania budżetu za 2008 rok
a). odczytanie 
b). opinie komisji 
c). dyskusja

10.    System finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla nauczycieli oraz 
       pracowników administracyjnych.
a). odczytanie 
b). opinie komisji 
c). dyskusja
d). podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji  nt. „System  
     finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla nauczycieli oraz  
     pracowników administracyjnych”
11 . Podjęcie uchwał w sprawie:
1. nadania statutu Muzeum Saturn w Czeladzi. 
2. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 

Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi
3. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 

Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi
4. skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego 9/20 części w niezabudowanej 

nieruchomości  ozn.nr  43/1  k.m  62  o  pow.  5846  mkw  położonej  przy  ul.  Letniej  w 
Czeladzi stanowiącej własność spółki jawnej

5. zmiany statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi .
6. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa 

Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi
7. skorzystania  z  prawa  pierwokupu  udziału  wynoszącego  1/12  część  w  prawie 

użytkowania  wieczystego niezabudowanej działki  ozn.  nr 183/11 k.m.4 o pow. 2651 
mkw  położonej  przy  ul.  Wojkowickiej  w  Czeladzi  stanowiącej  własność  Skarbu 
Państwa. 

8. nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 338 k. m. 22 o powierzchni 848 
m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

9. sprzedaży działki nr 105/2 k. m. 7 o pow. 748 m. kw. położonej przy ul. Grodzieckiej w 
Czeladzi.

10. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 142/9 k.m.28 o pow. 151 m. kw.  położonej 
przy ul. Żeromskiego w Czeladzi.

11. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  2/121  k.  m.  11  o  pow.  15  m.  kw. 
położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

12. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  130/1  k.  m.  24  o  pow.  55  m.  kw. 
położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi .

13. przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działki  nr  130/1  k.  m.  24  o  pow.  55  m.  kw. 
położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi. 
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14. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m.30 o pow. 165 m. kw. położonej 
przy ul. Skałka w Czeladzi. 

15. przedłużenia  umowy  dzierżawy  części  działki  nr  30/3  k.  m.  41  o  pow.  18  m.  kw. 
położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

16. przedłużenia umowy dzierżawy części działek nr 105 i nr 106/1 k. m. 43 o pow. 315 m 2 
położonych przy ul. Borowej w Czeladzi. 

17. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 4/89 k. m. 31 o pow. 158 m. kw.  położonej 
przy ul. Legionów w Czeladzi. 

18. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 4/101 k. m. 31 o pow. 144 m. kw. położonej 
przy ul. Legionów w Czeladzi.

19. przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 346 k. m. 22 o pow. 72 m. kw. położonej 
przy ul. Narutowicza w Czeladzi. 

20. przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 52 k. m 59 o pow. 115 m. kw. położonej przy 
ul. Sienkiewicza w Czeladzi.

21. przedłużenia  umowy dzierżawy części  działki  nr  163/268  k.m.24  o  pow.  114  m.  kw. 
położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

22. nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. – wycofany str. 32
23. utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w 

Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia wyborów do Parlamentu 
Europejskiego, które odbędą się 7 czerwca 2009 r. 

24. dostosowania  opisu  granic  obwodów  głosowania  w  mieście  Czeladź  do  stanu 
faktycznego.

25. zmiany uchwały Nr XLV/706/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 18 grudnia 2008 r w 
sprawie  zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 

26. podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi. 

27. zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 
28. przystąpienia  do  Porozumienia  z  Miastem  Tychy  w  sprawie  przygotowania  

i realizacji projektu „Niskoenergetyczne budynki i użyteczności publicznej w Czeladzi 
i Tychach” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

29. przyjęcia „Regulaminu targowisk miejskich przy ul. Miasta Auby oraz ul. Grodzieckiej w 
Czeladzi”.

30. Przekazania środków finansowych dla Policji.
31. wyznaczenia podmiotów, w których może być wykonywana kara ograniczenia  wolności 

oraz praca społecznie użyteczna w roku 2009.
32. rozpatrzenia  skarg Pana Stanisława Ostaszewskiego na  działanie  Burmistrza  Miasta 

Czeladź w sprawie sprzedaży działki położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi.
33. przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź
12.  Sprawy bieżące.
13.  Zamknięcie obrad sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniu 18 grudnia 2008r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwagi zgłosił radny Andrzej Świątek.
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Ad vocem głos zabrał Sławomir Święch – Przewodniczący Rady.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 18 grudnia 2008r.? 

GŁOSOWANIE /bez. Z. Bazańskiej/

 13  głosów za
  1  głos  przeciw
  2  głosy  wstrzymujące  się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Protokół z obrad sesji w dniu 30 grudnia  2008r.
- Czy są uwagi do tego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

   
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 30 grudnia  2008r.? 

GŁOSOWANIE /bez: H. Szotowskiej/

 12  głosów za
  1  głos  przeciw
  3  głosy  wstrzymujące  się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Informacja Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.
- Czy są uwagi do przedstawionej informacji?
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz - radny
2. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
3. Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
4. Andrzej Świątek - radny
5. Ireneusz Gawroński - radny
6. Grażyna Strączek - radna
7. Dominik Penar - radny
8. Bogusława Karecińska - Kierownik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego 
9. Robert Szczupider - Dyrektor MZGK

Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do interpelacji  i zapytań radnych.

Ireneusz Gawroński                                    -               radny  

- Skrzyżowanie ul. Kościuszki z ul. Francuską – bardzo nisko usytuowany znak drogowy.
- Woda w kranach na Piaskach jest nie do użycia. Jest przechlorowana niesamowicie.
- Chciałem poinformować, że po raz kolejny Policja w Będzinie negatywnie opiniuje organizację 

ruchu na ul. Spacerowej. Mówi się tam o jakiejś pętli. 
- Ponownie  zdewastowano  linki  i  poręcze  na  górce  przy  ul.  Mickiewicza.  Proponuję,  aby 

złagodzić zbocza tej górki, lokując tam ziemię z inwestycji.
-  W całej Polsce gminy przystępują do akcji partycypowania w kosztach szczepionek przeciw 

rakowi  szyjki  macicy.   Może  moglibyśmy  wyjść  w  ten  sposób  naprzeciw  naszemu 
społeczeństwu.

- Pomoc dla rodzin zastępczych. Gminy przyznają ulgi na przejazd autobusami, bony na święta, 
bilety do kina, na basen  dla dzieci, itp. Proszę o zastanowienie się nad tym.

- Prośba o wyeliminowanie parkowania ciężkich samochodów na ul. Zwycięstwa i Mickiewicza.

Grażyna Strączek                                        -               radna  

- Czy  Starostwo  dało  już jakąś odpowiedź  w sprawie  przyjęcia  szkół  średnich  przez  nasze 
miasto?

- Czy odbyły się jakieś rozmowy nt. przekształceń szpitala?
- Czy został już wystawiony plan zagospodarowania przestrzennego dot. m.in. ul. Wiosennej, 

ponieważ mieszkańcy chcieliby nanieść swoje uwagi?
- Ścieżki rowerowe. Termin wykonania dokumentacji był do 31 stycznia br. czy ta dokumentacja 

została wykonana i czy będzie przesłana?
- W grudniu  2008  r.  miał  być  ogłoszony  konkurs  dot.  budowy boiska  na  stadionie  przy  ul. 

Sportowej. Czy coś już wiadomo w tym temacie?
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Zofia Bazańska                                           -               radna  

- Ul.  21  Listopada  remontowana  była  ze  środków unijnych.  Powycinano  drzewa,  natomiast 
pozostały  ptaki,  z  którymi  mieszkańcy  tej  ulicy  mają  problem.  Ptaki  siadają  na  dachach, 
zanieczyszczają. Czy miasto byłoby w tanie pomóc w tej kwestii?

- Górna  część  ul.  Musiała.  Jest  tam niebezpiecznie.  Maja  tam miejsce  kradzieże,  ataki  na 
mieszkańców. Zwracam się z prośba o zwiększenie liczby patroli w tym terenie. 

Andrzej Swiątek                                          -               radny  

- Brak miejsc parkingowych w okolicach szpitala.
- Czy można parkować wokół tzw. wysepki między ul. Szpitalną i Wojkowicką?
- Miasto powinno zrobić parking w części po lewej stronie od wejścia na teren szpitala.
- Dziury w drodze na ul. Szpitalnej.
- Oczyszczanie  dróg  z  tzw.  mazi  pośniegowej.  Na  bocznych  drogach  są  ogromne  koleiny 

powstałe na skutek roztopów.
- Drzwi w bibliotece posiadają wadę konstrukcyjną polegającą na prześwitach w dolnej i górnej 

części. Proszę się temu przyjrzeć.
- Oczekuję odpowiedzi z ZBK nt. przetargu z zeszłego roku.
- Oczekuję również pełnej  informacji  dot.  wydatków miasta na Wielka Orkiestrę Świątecznej 

Pomocy.

Marian Kita                                                    -               radny  

- Po zmianie elewacji  MBP zniknęło z budynku imię Marii Nogajowej.
- Co z zegarem na budynku Urzędu Miasta? Kiedy  ten zegar ruszy z powrotem?
- Mieszkańcy  ul.  Francuskiej  pytają  z  kim  mają  podpisać  umowę  o  dostawę  wody  i 

odprowadzanie ścieków, do kogo mają się zwracać w razie awarii sieci wodno-kanalizacyjnej 
przebiegającej poza przyłączami domowymi? Poprosił o odpowiedź na piśmie.

Władysław Oczkowicz                              -               radny  

- Przypominam,  ze  Pan  Burmistrz  oficjalnie  obiecał  włączyć  się  w  uporządkowanie  ul. 
Betonowej.

- Ujęcie  wody  przy  ul.  Szpitalnej.  Czy  nie  można  go  zabezpieczyć  tak,  aby  można  było 
korzystać z niego przez cały rok?

Teresa Kosmala                                          -               radna  

- Powróciła do sprawy przydziału mieszkania dla Pani M. Budnej.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Maciej Bednarczyk - Z-ca Dyrektora ZBK
2. Teresa Kosmala - radna
3. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4. Grażyna Strączek - radna

Teresa Kosmala                                          -               radna  

- Jakie  szanse  w  najbliższym  czasie  ma  Pani  Budna  na  otrzymanie  mieszkania  z 
zasobów komunalnych o powierzchni powyżej 30 m. kw.?

- Złożę wniosek o skontrolowanie przydziału mieszkań, aby się dowiedzieć jak długo się czeka, 
kto ma pierwszeństwo.

- Ul. Staropogońska jest rozjechana. Inwestorzy nie zabezpieczyli tej drogi, są tam koleiny, jest 
nieprzejezdna. Proszę o odpowiedź dlaczego dochodzi do niszczenia tej drogi. Chciałam się 
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zwrócić w tej sprawie do inwestora, ale nie ma tam tablicy informującej, kto jest inwestorem, 
kto  wykonawcą,  kto  prowadzi  nadzór  budowlany.  Pozwoliłam  sobie  wystąpić  do  Nadzoru 
Budowlanego o te informacje.

- Podobno Pan Burmistrz dał w prezencie wyprawkę dla dziecka posłowi Palikotowi. Czy to była 
wizyta towarzyska posła Palikota, czy wizyta robocza w jakimś celu?

- Dot. wycofania z przetargu działki Nr 13/3, k. m. 51 przy ul. 3 Szyb. Działka została wycofana 
z przetargu z podobno z powodu błędnego podziału tej działki. Dlaczego ten podział był źle 
wykonany?  Podobno  dokonano  podziału  niezgodnie  z  planem  zagospodarowania 
przestrzennego.  Kiedy  nastąpi  wystąpienie  o  unieważnienie  tej  decyzji?  Ile  takich  decyzji 
administracyjnych  dot.  podziału  nieruchomości  czy  ustalenia  warunków  zabudowy  jest 
uchylanych przez Samorządowe Kolegium Odwoławcze.

- Słyszałam, że do Brynicy nie płyną już nielegalne ścieki. jak to się stało, że publiczna szkoła – 
Zespół Szkół Nr 2 – odprowadza ścieki prosto do Brynicy. Kto płaci kary za zrzucanie tych 
ścieków? Dlaczego tyle lat nic się z tym  nie zrobiło?

Czesław Badura                                          -               radny  

- Od dłuższego czasu brak na sesji policjanta, by przekazać informację o bezpieczeństwie w 
mieście.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy projekt przebudowy ul. Szpitalnej zakłada pewne ułatwienia w parkowaniu wzdłuż tej ulicy 
czy ułatwienia w przejezdności wózków inwalidzkich? Obecny stan drogi – wysokie krawężniki 
uniemożliwiają to. Proszę o rozważenie tej kwestii.

Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
- Czy ktoś z mieszkańców chciałby zabrać głos?

Głos zabrali:

1. Stanisław Guzak - mieszkaniec  – wystąpienie dot.:
• Braku informacji o dzisiejszej sesji
• Posypywania ulic środkami chemicznymi oraz odśnieżania.

       2.   Eugeniusz Bliźnicki - mieszkaniec – wystąpienie dot.:
• Realizacji  zadania  –  ul.  Kilińskiego,  Nadrzeczna,  Bytomska.  Czy  w  planach  

inwestycyjnych  na  2009  rok  będzie  uwzględniona  kanalizacja  ul.  Kilińskiego,  
Nadrzecznej?

• Kina „Uciecha” – niepodjęcia  żadnych działań, aby budynek nie niszczał.
• Uzyskania  zestawienia  właścicieli  firm  na  terenie  miasta  wykonujących  własne 

inwestycje. Można by skorzystać z ich doświadczenia.
• Braku miejsc parkingowych na terenie miasta.

       3.    Pani Puto - mieszkanka – wystąpienie dot.:
• Niedoborów  wody  i  sposobu  rozdzielania  niedoborów  na  poszczególnych  

mieszkańców.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na tym, aby  po  punkcie 7 -  Udzielenie 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców, umieścić punkt  
dot.   podjęcia  uchwały  w  sprawie  zainicjowania  działań  zmierzających  do  sporządzenia  
Programu Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla budynków mieszkalnych zabudowy rozproszonej  
(budynków jednorodzinnych) dla miasta Czeladź oraz pozyskania środków Wojewódzkiego  
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego realizację. 

Głos zabrała radna Teresa Kosmala.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa za zgłoszoną przeze mnie zmianą porządku obrad?

GŁOSOWANIE /nie głosowała radna T. Kosmala/

  15  głosów za
   0  głosy przeciw
   1  głos wstrzymujący  się

Dot. pkt. 7 –  porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy  do  odpowiedzi  na  interpelacje  i  zapytania  radnych  oraz  zapytania 
mieszkańców.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Nie  ma na  dzień  dzisiejszy  jakiejkolwiek  decyzji  odpowiedzi  nt.  przekazania  szkół  ponad 
gimnazjalnych. 

DYSKUSJA

W dyskusji uczestniczyli:

1.  Grażyna Strączek - radna
2.  Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
3.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Szczepionki przeciwko rakowi szyjki macicy. To są 3 dawki po 500 zł. Najkorzystniejsze jest 
zastosowanie  takiej  szczepionki  u  dziewcząt  w wieku  12  –  13  lat.  Na  dzień  dzisiejszy  w 
naszym mieście to populacja to ok. 250 dzieci. Koszt tego wyniósł by ok. 370.000 – 380.000 
zł. Póki co nie mamy zabezpieczonej takiej kwoty w budżecie miasta. myślimy o tym. Chcemy 
do tego wrócić w przyszłym roku. 

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Radny Dominik Penar poprosił, aby Starostwo przefaksowało pismo, które podobno przesłało  
do Urzędu Miasta Czeladź, dot. przekazania szkół ponad gimnazjalnych. 

Ad vocem głos zabrał Burmistrz Miasta – Marek Mrozowski. 

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Rodziny zastępcze tak jak wszystkie na ogólnych zasadach korzystają z dofinansowania do 
wypoczynku,  do  zielonych  szkół.  Jednym  z  elementów  projektu  „Kapitał  ludzki”,  który 
przygotowywał MOPS są rodziny zastępcze. 

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Anna Ślagórska                            -               Z-ca Burmistrza Miasta  

- Jesteśmy w tej chwili  w trakcie przygotowywania programu z dziedziny pomocy społecznej. 
Ten problem również znajdzie tam miejsce.

- Miesięczny koszt utrzymania dziecka ,  bez inwestycji i wyżywienia to: w przedszkolu – 553,64 
zł, w szkole podstawowej – 454,57 zł, w gimnazjum – 580,57 zł.

Zofia Gajdzik            -             Kierownik  Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Ścieżki rowerowe. Dokumentacja jest wykonana. Czekamy na pozwolenie na budowę. 
- Boisko  –  stadion.  Dokumentacja  jest  wykonana.  Złożyliśmy  wniosek  do  Regionalnego 

Programu Operacyjnego o dofinansowanie tego zadania. Procedura potrwa na pewno parę 
miesięcy. 

- Ul.  Wiosenna – plan zagospodarowania. To będzie w tym roku, ale trudno mi w tej chwili 
dokładnie  podać miesiąc.  Informacja  na pewno będzie  na stronie  internetowej  i  w  prasie. 
Podam Państwu ten termin, jak już będziemy blisko.

Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Parkowanie na ul. Zwycięstwa i Mickiewicza. Na ul. Mickiewicza każdorazowo interweniujemy, 
kiedy mamy zgłoszone blokowanie przejazdu. Ten temat pojawi się na najbliższym objeździe 
dot.  oznakowania ulic.  Ul.  Zwycięstwa – okolice ronda – jest to na bieżąco monitorowane, 
również na bieżąco interweniujemy. Kwestia oznakowania również pojawi się na najbliższym 
objeździe.

- Bezpieczeństwo w górnej części Osiedla Musiała. Skontaktuję się z Komendantem Policji  i 
częściej będą tam patrole. Może sama obecność funkcjonariuszy pomoże.

- Parkowanie przy szpitalu na ul.  Szpitalnej.  Każdy kierowca wie o tym, że w odległości  10 
metrów od skrzyżowania nie można parkować i zatrzymywać się. Interweniujemy tam ciągle. 
Jest  tam  brak  miejsc  parkingowych.  Nieprawidłowo  parkujące  tam  samochody  stwarzają 
niebezpieczeństwo dla innych samochodów i pieszych.

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.
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Krzysztof Niebylski                       -               Komendant Straży Miejskiej  

- Nie wolno parkować na skrzyżowaniach, nie wolno zasłaniać widoczności innym pojazdom, 
nie wolno doprowadzić do tego, ze pieszy nie ma jak przejść i wychodzi pod inne poruszające 
się pojazdy. Tak stanowi przepis drogowy.

- Dewastacja  górki  przy  ul.  Mickiewicza.  Niestety  nie  udało  się  nam zatrzymać  nikogo  na 
gorącym uczynku. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Sprawa znaku „ustąp pierwszeństwa przejazdu” na skrzyżowaniu ul. Francuskiej i Kościuszki. 
Wystąpimy do PZD z wnioskiem o dokonanie stosownej korekty.

- Ul. Spacerowa – jeden kierunek. W środę ma się odbyć spotkanie z przedstawicielami policji 
w tej sprawie.

- Górka [przy ul.  Mickiewicza  – u  jej  podstawy od strony parku przebiega granica podziału 
między własnością gminy a SRK. Trwają starania ze strony gminy o pozyskanie tych terenów. 
Można powiedzieć, ze jest to własność SRK. My to robimy, bo Państwo o to występujecie. 

- Ul.  Szpitalna  –  dziury.  Wystąpiliśmy pisemnie  do  PZD.  Reakcja  już  jest.  Powiat  zaczyna 
uzupełniać ubytki.

- Czyszczenie  kolein.  Problemem są,  szczególnie  na  bocznych  drogach,  parkujące  po  obu 
stronach jezdni samochody. Jedyna możliwość na czyszczenie to mały sprzęt, ale okazuje się, 
że ten mały sprzęt nie jest w stanie dać sobie rady, bo podłoże jest tak oblodzone i on się 
ślizga i efekt nie jest zadawalający.

- Uporządkowanie ul. Betonowej.  Od kilku dni usiłujemy nawiązać kontakt  z dyr. Tokarzem. 
Chcemy doprowadzić  do jakiegoś  spotkania,  aby zintensyfikować te  działania.  Jest  to  ich 
zadanie, powinni to skończyć.

Ad vocem głos zabrali  radny Władysław Oczkowicz i Burmistrz Miasta Marek Mrozowski. 

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Ul. Staropogońska. Wystąpimy do inwestora i spróbujemy jakoś tę sprawę uporządkować.
- Przebudowa  ul.  Szpitalnej.  Standardem  jest  już,  ze  wszelkiego  rodzaju  przejścia,  przy 

przebudowie dróg,  uwzględniają potrzeby osób niepełnosprawnych.  Jeśli chodzi o miejsca 
parkingowe, projekt przewiduje wykorzystanie miejsc, które już są jak również powstanie kilka 
miejsc parkingowych przy skorygowaniu zarysu ul. Szpitalnej na wysokości „Calvadosu”.

- Zasolenie dróg. Przy oblodzeniu drogi nie ma innego sposobu jak używanie soli.
- Wąskie chodniki – śnieg. Nie ma innej możliwości.
- Kładki  są  pod  stałą  kontrolą.  Są  sporządzane  ekspertyzy.  Każda  z  kładek  ma  swoją 

dokumentację. Oczywiście, że stan techniczny ich jest taki, ze wiele z nich wymaga ingerencji. 
Staramy się na bieżąco, w miarę posiadanych środków, wykonywać na bieżąco te rzeczy, 
które mogłyby zagrażać bezpieczeństwu.

Ad vocem głos zabrali  mieszkaniec Eugeniusz Bliźnicki i radny Ireneusz Gawroński.

Robert Szczupider                        -               Dyrektor MZGK  

- Na wysokości hurtowni „Duet” jest olbrzymi parking, z którego mogą korzystać przyjeżdżający 
do szpitala, którzy są w stanie podejść te 200 m. Jeśli jest taka potrzeba oznakujemy to, tylko 
musi być chęć korzystania z tego, a najczęściej tak nie jest. Każdy stara się znaleźć miejsce 
jak najbliżej bramy, najlepiej na trawie. Zobowiązuję się do powieszenia przy szpitalu tablicy 
informującej, ze 200 m dalej po tej samej stronie jest parking, z którego można korzystać. 

Ad vocem głos zabrał radny Andrzej Świątek.
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Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Jakość wody na Piaskach. Mamy zamiar skorzystać z większej wydajności naszych studni. 
Chcemy zrobić  przewiert  na wysokości  zejścia  dla pieszych z Rynku.  Jesteśmy na etapie 
projektowania. Chcemy tłoczyć wodę w innym kierunku, żeby to wszystko odwrócić,  żeby 
mieć  wodę  lepszej  jakości.  Ale  wymaga  to  jeszcze  paru  miesięcy  czasu.  Smak  wody 
uzależniony jest także od rurociągów.

Ad vocem głos zabrał radny Ireneusz Gawroński.

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Ul.  Francuska.  Sprawy związane z  wodą i  kanalizacją  sanitarną.  Odbyło  się  spotkanie,  w 
którym  uczestniczył  Pan  Burmistrz.  Są  pewne  dokumenty  i  technicznie  rozesłane  są  do 
użytkowników terenu. Mamy wstępnie naszkicowane rozwiązania kanalizacyjne i wodne. Na 
piśmie tę wiadomość prześlemy do użytkowników.

- Pobór wody na ul. Szpitalnej. Przyjrzę się temu punktowi. Wiem w czym jest sprawa.

Ad vocem głos zabrali radny Władysław Oczkowicz  i radny Andrzej Świątek. 

Jerzy Górniak                                 -               Prezes ZIK Sp. z o.o.  

- Szkoła na ul.  21 Listopada. Według naszej  wiedzy jest  tam szambo. Możliwe,  ze ono się 
przelewa i ścieka dalej. Muszę to sprawdzić. Wystąpiliśmy też do Starostwa Powiatowego o 
dofinansowanie projektu na zbudowanie kanalizacji sanitarnej. Czekamy na odpowiedź.

Ad vocem głos zabrała radna Teresa Kosmala i Burmistrz Miasta Marek Mrozowski. 

Maciej Bednarczyk                       -               Z-ca Dyrektora ZBK  

- Szczeliny w drzwiach w bibliotece. Sprawdzę to. Drzwi robiła firma specjalistyczna. Zostały 
one odebrane przez inspektora nadzoru.

- Odpowiedź na piśmie,  zgodnie z procedurą,  dyr.  Malczewski  wysłał  we wtorek,  nie wiem 
dlaczego w skrzynce Pan nie ma.

- Mieszkanie  dla  Pani  Budnej.  Mamy  porozumienie  podpisane  przez  SRK  i  Burmistrza. 
Zaproponowaliśmy Pani mieszkanie na ul. Szpitalnej 5. Pani odmówiła. Powiedziała, ze to jest 
mieszkanie za małe. Pani Budna powiedziała, że chce mieszkanie tylko z co. Takie mamy 
tylko na ul. Szpitalnej i Spółdzielczej. Może to trwać kilka lat.

Marek Mrozowski                          -               Burmistrz Miasta   

- To Rada Miejska określiła  zasady przyznawania  mieszkań i  metraże,  jakie  są wymagane. 
Zaproponowano Pani Budnej 2 mieszkania o metrażu przewidzianym dla jednej osoby. Więc 
albo Pani  Budnej  przeszkadza  brak wentylacji  w mieszkaniu  na ul.  Kościuszki,  albo chce 
pozyskać mieszkanie większe dla całej rodziny. Dla innych samotnych osób mieszkanie, które 
proponujemy jest wystarczające, dla Pani Budnej jest stanowczo za małe. W takim układzie 
musi się uzbroić w cierpliwość.

- W  poniedziałek,  w  godzinach  popołudniowych,  odbyło  się  u  nas  w  Czeladzi  spotkanie 
samorządowców  z rejonu Powiatu Będzińskiego, Dąbrowy i Sosnowca, gdzie omawialiśmy 
różne  sprawy,  które  nam  przeszkadzają  w  życiu  codziennym.  Pan  Palikot  otrzymał  nie 
wyprawkę, ale zbiór gadżetów, wśród których były wydawnictwa nasze miejskie miś pluszowy, 
bamboszki dla dziecka, śpioszki i sukienka. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
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1.   Andrzej Świątek - radny
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
3.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
4.   Dominik Penar - radny
5.   Teresa Kosmala - radna

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Zasady rozliczeń   gospodarki  mieszkaniowej  spółdzielni  są  kwestiami  samorządowymi  nie 
podlegającymi  ocenie  samorządu  miejskiego.  Jest  to  samorząd  członkowski,  firma  jest 
niezależna,  samodzielna,  samorządna  i  niestety  Rada  Miejska  nie  ma  podstaw  do 
ingerowania  w  wewnętrzne  zasady  jakichkolwiek  rozliczeń.  Ma  natomiast  pilnować 
regularności  wnoszonych  opłat,  a tą  należałoby uznać niemalże  za wzorcową,  w zakresie 
podatków  od  nieruchomości,  opłat  za  wodę  i  wszelkich  innych  rozliczeń.  Wszystkie  inne 
kwestie są sprawami wewnątrz spółdzielczymi, którymi nie należy Rady absorbować, a mają 
swoje przełożenie na inne przepisy ustaw i innych rozporządzeń.

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -               Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- Projekt uchwały w sprawie zainicjowania działań zmierzających do sporządzenia Programu 

Ograniczenia Niskiej Emisji dla budynków mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków 
jednorodzinnych)  dla  miasta  Czeladź  oraz  pozyskania  środków Wojewódzkiego  Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach na jego realizację. 

Zofia Gajdzik                                   -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej         
- Omawia projekt uchwały.

Piotr Oleksy                                    -               Agencja Rozwoju Lokalnego S. A. AGROTOUR  

- Prezentuje Programu Ograniczenia Niskiej Emisji.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2.   Piotr Oleksy - Agencja Rozwoju Lokalnego S. A. AGROTOUR
3.   Ireneusz Gawroński - radny
4.   Zofia Gajdzik              -        Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej
5.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
6.   Andrzej Mentel - radny
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7.   Grażyna Strączek - radna
8.   Władysław Oczkowicz - radny
9.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
10. Teresa Kosmala - radna
11. Andrzej Swiątek - radny

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady  

- Padł formalny wniosek radnego Ireneusza Gawrońskiego o wykreślenie z projektu uchwały § 
2.

- Kto z Państwa radnych jest za ww. wnioskiem? 

GŁOSOWANIE  

  13  głosów za
   0  głosy przeciw
   5  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  wniosek  o  wykreślenie  §  2  został  
przegłosowany.

Janusz Gątkiewicz                        -               Wiceprzewodniczący Rady  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie  zainicjowania działań 
zmierzających  do  sporządzenia  Programu  Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla  budynków 
mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków jednorodzinnych) dla miasta Czeladź oraz 
pozyskania środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach na jego realizację z wykreśleniem § 2?

GŁOSOWANIE  

   6  głosów za
   6  głosów przeciw
   6  głosów wstrzymujących się

Wiceprzewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  zainicjowania  działań 
zmierzających  do  sporządzenia  Programu  Ograniczenia  Niskiej  Emisji  dla  budynków 
mieszkalnych zabudowy rozproszonej (budynków jednorodzinnych) dla miasta Czeladź oraz 
pozyskania środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Katowicach na jego realizację nie została podjęta.
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DYSKUSJA  nt.  przejęcia  od  Starostwa  Powiatu  Będzińskiego  szkół  
ponadgimnazjalnych i komercjalizacji szpitala

W dyskusji udział wzięli:

1.  Grażyna Strączek - radna
2.  Mariusz Kozłowski - Wicestarosta Powiatu Będzińskiego
3.  Danuta Walczak - radna
4.  Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
5.  Dominik Penar - radny
6.  Teresa Kosmala - radna
7.  Anna Hetmańczyk - Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu Będzińskiego

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Wznawiam obrady po przerwie.
- MZGK - wyniki  finansowe, realizacja inwestycji  za rok 2008 i zamierzenia inwestycyjne na 

2009. Analiza wykonania budżetu za 2008 rok.

a). odczytanie

Głos zabrał Dyrektor MZGK – Robert Szczupider

b). opinie komisji 

Opinie przedstawili:

1. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
2. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

c). dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1.   Danuta Walczak - radna
2.   Marek Mrozowski - Burmistrz Miasta
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3.  Grażyna Strączek - radna
4.  Jerzy Górniak - Prezes ZIK Sp. z o.o.
5.  Robert Szczupider - Dyrektor MZGK
6.  Zofia Bazańska - radna
7.  Andrzej Świątek - radny
8.  Teresa Kosmala - radna
9.  Ireneusz Gawroński - radny

Przewodniczący Rady stwierdził, że punkt został wyczerpany.

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- System  finansowania  pracowników  oświaty  w  mieście  -  podwyżki  dla  nauczycieli  oraz 
pracowników administracyjnych.

b). opinie komisji 

Opinie przedstawili:

1. Dominik Penar - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu
2. Grażyna Strączek - Przewodnicząca Komisji Finansowo – Budżetowej
3. Władysław Oczkowicz -       Przewodniczący Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej

c). dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Dominik Penar - radny
3.  Anna  Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
4.  Ireneusz Żarłok - radca prawny
5. Ireneusz Gawroński - radny

d).  podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji  nt. „System finansowania 
      pracowników oświaty w mieście- podwyżki dla nauczycieli oraz pracowników  
      administracyjnych”
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto jest za przyjęciem wniosku, by Rada odstąpiła od głosowania uchwały w sprawie przyjęcia 
do  wiadomości  informacji   nt.  „System  finansowania  pracowników  oświaty  w  mieście- 
podwyżki dla nauczycieli oraz pracowników administracyjnych”?

GŁOSOWANIE  

   4  głosy za
  13  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  do  wiadomości 
informacji   nt.  „System  finansowania  pracowników  oświaty  w  mieście-  podwyżki  dla 
nauczycieli oraz pracowników administracyjnych”?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   0  głosów przeciw
   3  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/769/2009 w sprawie przyjęcia do 
wiadomości informacji  nt. „System finansowania pracowników oświaty w mieście- podwyżki 
dla nauczycieli oraz pracowników administracyjnych”  została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do podejmowania uchwał.
- Projekt uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Saturn w Czeladzi. 

Anna Ślagórska                    -              Z-ca Burmistrza Miastaj  

- Omawia projekt uchwały.
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Opinię  Komisji nt. projektu uchwały przedstawił  Dominik Penar   -  Przewodniczący  Komisji  
Edukacji, Kultury i Sportu

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa  jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie nadania statutu Muzeum Saturn 
w Czeladzi. 

GŁOSOWANIE 

  17  głosów za
   0  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/770/2009  w  sprawie  nadania 
statutu Muzeum Saturn w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

Opinię  Komisji nt. projektu uchwały przedstawił  Władysław Oczkowicz   - Przewodniczący  
Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Teresa Kosmala - radna
2. Wiesław Krzysiek - Prezes  TBS Sp. z o.o.
3.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
4.  Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
5.  Sławomir  Święch - Przewodniczący Rady
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa jest  za podjęciem uchwały  w sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego 
Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego  Spółka  z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/771/2009  w  sprawie 
podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Andrzej Świątek - radny
2.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału 
zakładowego Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa Społecznego Spółka z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/772/2009  w  sprawie 
podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego 9/20 części 
w niezabudowanej nieruchomości ozn. nr 43/1 k. m 62 o pow. 5846 m. kw.  położonej przy ul. 
Letniej w Czeladzi stanowiącej własność spółki jawnej.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy  wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/773/2009 w sprawie skorzystania 
z prawa pierwokupu udziału wynoszącego 9/20 części w niezabudowanej nieruchomości ozn.  
nr 43/1 k. m 62 o pow. 5846 m. kw. położonej przy ul. Letniej w Czeladzi stanowiącej własność  
spółki jawnej została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi .
- Omawia projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

21



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   0  głosów przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/774/2009  w sprawie  zmiany 
statutu Gminy Miejskiej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1. Władysław Oczkowicz - radny
2.  Zofia Gajdzik - Kierownik Wydziału Rozwoju i Polityki Przestrzennej
3.  Teresa Kosmala - radna
4.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
5.  Ireneusz Gawroński - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  zawieszeniem  głosowania  projektu  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  Czeladź  i  powrocie  do  tego  projektu  uchwały  po  wyjaśnieniu 
wątpliwości?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  podwyższenia kapitału zakładowego Czeladzkiego Towarzystwa 
Budownictwa Społecznego Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2.   Wiesław Krzysiek - Prezes TBS Sp. z o.o.
3.   Dorota Bąk - Sekretarz Miasta
4.   Teresa Kosmala - radna
5.   Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
6.  Danuta Walczak - radna
7.   Zofia Bazańska - radna
8.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału 
zakładowego Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa Społecznego Spółka z  ograniczoną 
odpowiedzialnością w Czeladzi?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   2  głosy przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/775/2009   w  sprawie 
podwyższenia  kapitału  zakładowego  Czeladzkiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu udziału wynoszącego 1/12 część 
w prawie użytkowania  wieczystego niezabudowanej działki ozn. nr 183/11 k.m.4 o pow. 2651 
m. kw. położonej przy ul. Wojkowickiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto  z  Państwa  radnych  jest  za  podjęciem  uchwały  w  sprawie  skorzystania  z  prawa 
pierwokupu  udziału  wynoszącego  1/12  część  w  prawie  użytkowania   wieczystego 
niezabudowanej  działki  ozn.  nr  183/11  k.m.4  o  pow.  2651  m.  kw.  położonej  przy  ul. 
Wojkowickiej w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa.?

GŁOSOWANIE   

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/776/2009 w sprawie skorzystania 
z  prawa pierwokupu udziału  wynoszącego  1/12  część  w  prawie  użytkowania   wieczystego 
niezabudowanej działki ozn. nr 183/11 k.m.4 o pow. 2651 m. kw. położonej przy ul. Wojkowickiej 
w Czeladzi stanowiącej własność Skarbu Państwa została przez Radę podjęta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 338 k.. m. 
22 o powierzchni 848 m. kw. położonej przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził,  że Uchwała Nr XLVIII/777/2009 w sprawie  nabycia do 
gminnego zasobu nieruchomości działki nr 338 k. m. 22 o powierzchni 848 m. kw. położonej  
przy ul. Będzińskiej w Czeladzi. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  sprzedaży działki nr 105/2 k. m. 7 o pow. 748 m. kw. położonej 
przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są pytania?

Pytań nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/778/2009 w sprawie  sprzedaży 
działki nr 105/2 k. m. 7 o pow. 748 m. kw. położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi  została 
przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 142/9 k.m.28 o pow. 151 
m. kw. położonej przy ul. Żeromskiego w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący   Rady  stwierdził,   że  Uchwała  Nr  XLVIII/779/2009  w  sprawie  
przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 142/9 k.m.28 o pow. 151 m. kw. położonej przy ul.  
Żeromskiego w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k. m. 11 o 
pow. 15 m. kw.  położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/780/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy  części  działki  nr  2/121  k.  m.  11  o  pow.  15  m.  kw.   położonej  przy  ul.  
Grodzieckiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy  części działki nr 130/1 k. m. 24 o 
pow. 55 m. kw. położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi .

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?
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Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE    

  19  głosów za
   0  głosów przeciw
   0  głosów wstrzymujących  się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/781/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy  części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 55 m. kw. położonej przy ul. Żytniej w 
Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o 
pow. 55 m. kw.  położonej przy ul. Żytniej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/782/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 130/1 k. m. 24 o pow. 55 m. kw. położonej przy ul. Żytniej w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m.30 o pow. 
165 m. kw. położonej przy ul. Skałka w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów  wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/783/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m.30 o pow. 165 m. kw. położonej przy ul. Skałka w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy  dzierżawy części działki nr 30/3 k. m. 41 o 
pow. 18 m. kw. położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

28



GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/784/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy  dzierżawy części działki  nr 30/3 k.  m. 41 o pow. 18 m. kw.  położonej przy ul.  21  
Listopada w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działek nr 105 i nr  106/1 k. 
m. 43 o pow. 315 m 2 położonych przy ul. Borowej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/785/2009  w  sprawie 
przedłużenia  umowy dzierżawy  części  działek  nr  105  i  nr  106/1  k.  m.  43  o  pow.  315  m 2 
położonych przy ul. Borowej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 4/89 k. m. 31 o pow. 158 
m. kw.  położonej przy ul. Legionów w Czeladzi. 
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- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/786/2009 w sprawie przedłużenia 
umowy dzierżawy działki nr 4/89 k. m. 31 o pow. 158 m. kw.  położonej przy ul. Legionów w  
Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 4/101 k. m. 31 o pow. 
144 m. kw. położonej przy ul. Legionów w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/787/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 4/101 k. m. 31 o pow. 144 m. kw. położonej przy ul.  
Legionów w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 346 k. m. 22 o 
pow. 72 m. kw.  położonej przy ul. Narutowicza w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?
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GŁOSOWANIE    

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/788/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 346 k. m. 22 o pow. 72 m. kw. położonej przy  
ul. Narutowicza w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 52 k. m 59 o pow. 115 m. 
kw.  położonej przy ul. Sienkiewicza w Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/789/2009  w  sprawie 
przedłużenia umowy dzierżawy działki  nr 52 k.  m 59 o pow. 115 m. kw. położonej przy ul.  
Sienkiewicza w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k.m.24 o 
pow. 114 m. kw. położonej przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  
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  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdziła,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/790/2009  w  sprawie  
przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 163/268 k.m.24 o pow. 114 m. kw. położonej  
przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.
- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Teresa Kosmala - radna
2.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.   Ireneusz Żarłok - radca prawny

Przewodniczący Rady stwierdził,  iż  po uzyskaniu opinii  radcy prawnego wycofuje  z  
obrad dzisiejszej sesji projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul. Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia wyborów 
do Parlamentu Europejskiego, które odbędą się 7 czerwca 2009 r. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  16  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/791/2009 w sprawie  utworzenia 
obwodu głosowania w Powiatowym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul.  
Szpitalnej 40 w Czeladzi do przeprowadzenia wyborów do Parlamentu Europejskiego, które  
odbędą się 7 czerwca 2009 r. została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  dostosowania  opisu  granic  obwodów  głosowania  w  mieście 
Czeladź do stanu faktycznego wraz z autopoprawką.

- Odczytuje projekt uchwały wraz z autopoprawką.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Grażyna Strączek - radna
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Skreślamy w zapisie § 1 ostatni fragment  „w obwodzie głosowania 17”.
- Kto  z  Państwa  jest  za  przyjęciem  Uchwały  wraz  z  autopoprawką  i  skreśleniem  obwodu 

głosowania nr 17?

GŁOSOWANIE   

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/792/2009  w  sprawie 
dostosowania opisu granic obwodów głosowania w mieście Czeladź do stanu faktycznego 
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLV/706/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 
18 grudnia 2008 r. w sprawie zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2009. 

Zofia Gajdzik                                 -               Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  

- Zgłasza  autopoprawkę do  projektu  uchwały.  W pozycji  §  4300  –  opracowania  dotyczące  
ochrony środowiska 50.000 zł i Program Ograniczenia  Niskiej Emisji – 50.000 zł połączyć w 
jedną pozycję, która nazwałaby się  „Opracowania dotyczące ochrony  środowiska, w tym 
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aktualizacja programu ochrony środowiska dla miasta Czeladź” – 100.000 zł.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Ireneusz Gawroński - radny
2.  Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
3.  Zofia Gajdzik            -  Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE   

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/793/2009  w  sprawie  zmiany 
uchwały  Nr  XLV/706/2008  Rady  Miejskiej  w  Czeladzi  z  dnia  18  grudnia  2008  r  w  sprawie  
zatwierdzenia zestawienia przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i  
Gospodarki Wodnej na rok 2009 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Inżynierii Komunalnej 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi do projektu uchwały?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE 
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  15  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/794/2009  w  sprawie 
podwyższenia  kapitału  zakładowego  Zakładu  Inżynierii  Komunalnej  Spółka  
z ograniczoną odpowiedzialnością  w Czeladzi została przez Radę podjęta.

Głos zabrał radny Ireneusz Gawroński oraz radna Teresa Kosmala.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2009 rok. 

Urszula Polak – Wałek                -               Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Grażyna  Strączek  –  Przewodnicząca  Komisji  Finansowo  –  Budżetowej  przedstawiła  
stanowisko Komisji. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Teresa Kosmala - radna
2.  Urszula Polak – Wałek - Skarbnik Miasta
3.  Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przystępujemy  do  głosowania  imiennego  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie 
miasta na 2009 rok.

Wiceprzewodniczący  Rady  wyczytuje  nazwiska  poszczególnych  radnych,  którzy  
stwierdzają czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu”.

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   0  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się
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Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/795/2009  w sprawie  zmian w 
budżecie miasta na 2009 rok została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  Porozumienia  z  Miastem  Tychy  w  sprawie 
przygotowania i  realizacji  projektu „Niskoenergetyczne budynki  i  użyteczności  publicznej  w 
Czeladzi  i Tychach” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. 

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/796/2009  w  sprawie  
przystąpienia  do  Porozumienia  z  Miastem  Tychy  w  sprawie  przygotowania  
i  realizacji  projektu  „Niskoenergetyczne  budynki  i  użyteczności  publicznej  w  Czeladzi  
i Tychach” w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko została przez Radę 
podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przyjęcia „Regulaminu targowisk miejskich przy ul. Miasta Auby 
oraz ul. Grodzieckiej w Czeladzi”.

- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.  Janusz Gątkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
2.  Robert Szczupider - Dyrektor MZGK
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3.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
4.   Krzysztof Francikowski - radny
5.   Teresa Kosmala - radna
6.   Zofia Gajdzik -        Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta i Inżynierii Miejskiej  
7.   Andrzej Świątek - radny
8.   Zofia Bazańska - radna
9.   Ireneusz Żarłok - radca prawny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  17  głosów za
   1  głos  przeciw
   1  głos wstrzymujący się

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  Uchwała Nr XLVIII/797/2009 w sprawie  przyjęcia 
„Regulaminu  targowisk  miejskich  przy  ul.  Miasta  Auby  oraz  ul.  Grodzieckiej  w  Czeladzi”  
została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji.
- Odczytuje projekt uchwały.
- Czy są uwagi?

Uwag nie zgłoszono.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  18  głosów za
   0  głosów  przeciw
   1  głos wstrzymujący się
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/798/2009 w sprawie przekazania 
środków finansowych dla Policji została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  wyznaczenia podmiotów, w których może być wykonywana kara 
ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna w roku 2009.

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

1.   Dominik Penar - radny
2.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
3.   Teresa Kosmala - radna
4.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  19  głosów za
   0  głosów  przeciw
   0  głosów wstrzymujących się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/799/2009 w sprawie wyznaczenia 
podmiotów,  w  których  może  być  wykonywana  kara  ograniczenia  wolności  oraz  praca  
społecznie użyteczna w roku 2009 została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skarg Pana Stanisława Ostaszewskiego na działanie 
Burmistrza  Miasta  Czeladź  w  sprawie  sprzedaży  działki  położonej  przy  ul.  Wiosennej  w 
Czeladzi.

- Odczytuje projekt uchwały.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
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1.   Grażyna  Strączek - radna
2.   Teresa Kosmala - radna
3.   Małgorzata Jastrząb - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami
4.   Ireneusz Żarłok - radca prawny
5.   Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza Miasta
6.   Sławomir Święch - Przewodniczący Rady

Radna Teresa Kosmala złożyła wniosek , aby w punkcie 1 § 1 uznać skargę za zasadną.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem w § punktu 1 o uznanie skargi Pana Stanisława 
Ostaszewskiego na działanie Burmistrza Miasta  za zasadną?

GŁOSOWANIE  

   3  głosy za
 10  głosów  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały w wersji przedłożonej?

GŁOSOWANIE  

  14  głosów za
   0  głosów  przeciw
   4  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XLVIII/800/2009 w sprawie rozpatrzenia 
skarg  Pana Stanisława  Ostaszewskiego na  działanie  Burmistrza  Miasta  Czeladź  w sprawie  
sprzedaży działki położonej przy ul. Wiosennej w Czeladzi  została przez Radę podjęta.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Projekt uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Czeladź.

DYSKUSJA
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W dyskusji udział wzięli:

1.   Ireneusz Gawroński - radny
2.   Andrzej Świątek - radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z Państwa radnych jest za podjęciem uchwały?

GŁOSOWANIE  

  15  głosów za
   1  głos  przeciw
   2  głosy wstrzymujące się

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  Uchwała  Nr  XLVIII/801/2009  w  sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Czeladź została przez Radę podjęta.

Dot. pkt. 12 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do spraw bieżących.

DYSKUSJA porozumienia ze Starostwem Powiatowym w sprawie przyjęcia szkolnictwa 
ponadgimnazjalnego

W dyskusji udział wzięli:

1. Dominik Penar - radny
2. Janusz Gatkiewicz - Wiceprzewodniczący Rady
3. Grażyna Strączek - radna
4. Anna Ślagórska - Z-ca Burmistrza
5.  Ireneusz Gawroński - radny
6. Teresa Kosmala - radna
7. Marian Kita - radna
8. Andrzej Świątek - radny
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Sławomir Święch                                        -               Przewodniczący Rady  

- Przypomina, iż do jutra można zgłaszać wnioski do Nagrody Miasta.

- Omawia  pismo z  dnia  18.02.2009 r.  firmy  „Medrewex”  w sprawie  protestu  do czynności  
zamawiającego Zakładu Budynków Komunalnych w Czeladzi.

- Odczytuje  pismo  MZGK  z  dnia  23.02.2009  r.  do  PHU  KIOSK  Sp.  z  o.o.  z  prośbą  o  
uzupełnienie brakującej szyby w wiacie przystankowej na ul. Handlowej.

- Odczytuje pismo MZGK z dnia 17.02.2009 r. do Rady Miasta w sprawie osób skierowanych  
do  prac  społecznie  użytecznych  oraz wobec,  których  wykonywana jest  kara  ograniczenia  
wolności.

- Odczytuje pismo Sekretarza Stanu w Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji  do 
Wojewody  Śląskiego  z  dnia  16.01.2009  r.  w  sprawie  wpisania  do  Rejestru  związków 
międzygminnych zmiany statutu KZK GOP.

- Odczytuje odpowiedź Burmistrza Miasta Na wniosek z posiedzenia Rady Miejskiej w dniu 22 
stycznia 2009 r.  w sprawie  projektu planu miejscowego przy ul. Wiosennej.

- Odczytuje  pismo  Z-cy  Burmistrza  Miasta   z  dnia  3.02.2009  r.  do  Starosty  Powiatu  
Będzińskiego w sprawie przekazania prowadzenia szkół ponadgimnazjalnych.

- Odczytuje Zawiadomienie Wojewody o wszczęciu postępowania nadzorczego i stwierdzenie  
nieważności uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania  
przestrzennego.

- Przedstawia  informację  Związku  Miast  Polskich  o  możliwości  udziału  w  Zgromadzeniu  
Ogólnym Rad Gmin Regionu Europy  w dniach 22 – 24 kwietnia br. w Malmo.

- Odczytuje  pismo MZGK z  dnia  9.02.2009  r.  do Pana Czesława Karbowniczka  w sprawie  
niestosownego zachowania w stosunku do pracownika MZGK.

- Odczytuje  pismo  Stowarzyszenia  Autorów  Polskich   z  dnia  18.02.2009  r.  w  sprawie 
zakupienia książki „Zagłębiowskie kopalnie węgla w czasopismach naukowo – technicznych”.

- Odczytuje pismo MZGK z dnia 24.02.2009 r. do Pani Teresy Kosmali  w sprawie chodnika 
przy ul. Norwida.

- Odczytuje  pismo  MZGK  z  dnia  25.02.2009  r.  do  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i  
Autostrad  w sprawie kładki dla pieszych nad drogą krajową nr 94 /ul. Staszica/ w Czeladzi.

- Odczytuje  pismo  MZGK z dnia  24.02.2009  r.  do  Powiatowego Zarządu  Dróg  w sprawie 
napraw licznych uszkodzeń i ubytków w nawierzchni bitumicznej dróg powiatowych Czeladzi.

- Informuje radnych o nowym terminie szkolenia.

Władysław Oczkowicz                -               radny  

- Zgłosił  wniosek  do  Prezydium  Rady  o  rozważenie   wypracowania  wspólnie  z  Komisją  
Statutowo – Regulaminową regulaminu posiedzeń w zakresie kryteriów czasowych wystąpień  
radnych, by wyeliminować zbędne dyskusje.
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DYSKUSJA 

W dyskusji udział wzięli:

1. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady
2. Teresa Kosmala - radna
3. Andrzej Świątek - radny
4. Andrzej Mentel - radny
5. Ireneusz Gawroński - radny

Dot. pkt. 13 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam XLVIII Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

                   WICEPRZEWODNICZĄCY 

                                Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                                   Janusz Gątkiewicz

Protokołowała:

E. Augustyniak
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